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Studentorganisasjonen ved 

Universitetet i Stavanger 

StOr - 971 340 738   

  

  

  

Protokoll fra møte i Studentparlamentsmøte 27.10.2022  

 

  

 

 

  

Tilstede studentparlamentet 

Igor Bondarenko, Pegah Sedgh, Emad Omar Mohamed, Ahmed Abdullahi Hassan, Joar Landa, Joar Rodrigues 

de Miranda (kandidat til supplering), Thomas Matre, Christoffer Enoksen (kandidat til supplering), Hermann 

Tveit (kandidat til supplering), Farbod Farschi (kandidat til supplering), Christoffer Sennels, Ole Lunde, Stefan 

Jekic, Marija Pedersen.  

 

11 / 19 stemmeberettigede før supplering.  

15 etter. Flere fra parlamentet gikk i løpet av møtet.  

  

 

Tilstede på bakbenk  

Sara Bianca Beitz, Jonas Molde Hollund, Joakim Ramsland, Eira Aas Eide, Malin Gudvangen (KK), Mikael 

Johnsen, Martin Solheim (UiS-styret), Arve Kristiansen (SiS), Helge Simen Røyksund (Fadder 2022), Alva Eide 

(Fadder 2022, digitalt), Andreas Espevik (tolk), Mohammed Roy (tolk). 
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Saksliste 

00/22 Mat 16:00 

00/22 Faste punkter på dagsorden 16:30 

44/22 Utdanningspolitisk plattform  16:50 

45/22 Stand Fadder  17:20 

46/22 Åpne emner  17:30 

47/22 Students At Risk 17:40 

48/22 Folken 17:55 

00/22 Pause  
18:15-
18:25 

49/22 Sommerskole  18:25 

50/22 Halvårs økonomirapport  18:45 

51/22 Avtale mellom AU og SP 19:00 

52/22 Rosa kompetanse  19:10 

00/22 Pause 
19:30-
19:40 

53/22 Fadderrapport 19:40 

00/22 Eventuelt   20:10 

00/22 Møteevaluering   20:15 

* Tiden kan fravike fra sak til sak / Estimated time can deviate from case to case 

 

Hilsen Arbeidsutvalget, Studentorganisasjonen StOr ved Universitetet i Stavanger 

 

 Sara Bianca Beitz Joakim R. Ramsland Jonas Molde Hollund 

Leder Nestleder for læringsmiljø Nestleder for utdanning 



STUDENTPARLAMENTET 
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Konstituering 

 

Valg av møteleder, bisitter og tellekorps  

Arbeidsutvalget foreslår: 

 - Møteleder: Eira Aas Eide  

 -  Tellekorps: Organisasjonskonsulent og KK 

 

Godkjenning av innkalling.  

Godkjennes med eventuelle merknader som kommer frem i møtet  

 

Melding av saker under ‘’eventuelt’’.  

Eventuelle nye saker på dagsorden må godkjennes.  

 

- Supplering  
 

Godkjenning av saksliste.  

 

- Supplering inn som første sak.  
 

Godkjenning av protokoll fra forrige møte i Studentparlamentet.  

Protokolltilførsel skal leveres skriftlig og leveres møteleder innen sakens avslutning.  

 

   

Forslag til vedtak: 

Valg av møteleder, innkalling, eventuelle saker, saksliste, dagsorden og protokoll godkjennes med de 

endringer som måtte fremkomme i møtet.   

 

Enstemmig vedtatt med suppleringssak som eneste endring.  
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Eventueltsak fra møtet  Supplering  

Saksbehandler Teknat-listen  

Vedlegg   

   

   

Bakgrunn 

Teknat-listen har mistet flere listemedlemmer, og klarte ikke å supplere nok i sist møte.  

   

 

Forslag til vedtak 

Teknat supplerer Joar Rodrigues De Miranda, Herman Tveit, Christoffer Enoksen, Adnan Ahmed som 

vara-representanter.  

 

Enstemmig vedtatt.  

 

 Sak   44/22 Utdanningspolitisk plattform  

Saksbehandler Nestleder for Utdanning  

Vedlegg  Utdanningspolitisk plattform-revidert 

   

Bakgrunn 

Redegjørelse for forslag til ny utdanningspolitisk plattform til behandling neste parlamentsmøte. 

   

Diskusjonssak uten vedtak   
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 Sak   45/22 Stand Fadder 

Saksbehandler Fadder 2022 

Vedlegg  Ingen  

   

   

Bakgrunn 

Kompensasjon til stand aktørene under Fadderfestivalen 2022 i form av tilbud om stand på campus 

som følge av oppmøte på stands 

  

Under Fadderfestivalen uttrykte flere av samarbeidspartnere at forventet oppmøte av studenter i 

deres øyne ikke levde opp til prisen vi tok på 10 000,- per dag. Den ene samarbeidspartneren 

fremmet også ønske om kompensasjon i form av mulighet til å stå på stand på campus i løpet av 

semesteret. Som reaksjon valgte vi i Fadder og promotere alle stand aktørene én ekstra runde på 

sosiale medier og tilbakebetalte 25% av betalingen deres for å stå på stand. For å bedre forholdet til 

potensielle samarbeidspartnere for fremtidige festivaler mener vi det er hensiktsmessig å tilby dem 

stand på campus en dag hver i løpet av dette semesteret eller neste semester. 

  

Det gjelder samarbeidspartnerne som betalte for å stå på stand. Det er Den Norske Dataforening, 

Hedvig, LO, Fagforbundet, Bate og EY. 

 

Kommentar fra AU: LO og Fagforbundet har allerede tilbud om gratis standplass i henhold til 

gjeldende regler.  

   

Forslag til vedtak  

 

De fire stand aktørene får tilbud om en gratis dag på stand i løpet av det akademiske året 22/23, og 

unntas dermed fra betaling. 

 

Vedtatt med 13 stemmer.  
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 Sak   46/22 Åpne emner 

Saksbehandler Leder 

Vedlegg  Ingen  

   

   

Bakgrunn 

På forrige parlamentsmøte ble «åpne emner» meldt inn som diskusjonssak av ISU list. Diskusjonen 

viste at parlamentet interesserte seg i tematikken og ønsket å jobbe videre med å innføre større 

fleksibilitet i graden og flere tverrfakultære emner.  

Vi i AU har tatt opp saken i både KU (kombinert utvalg) og på et ledermøte med UiS ledelsen. Det 

viste seg til vår glede at ledelsen på UiS i likhet med studentparlamentet er interessert i å innføre 

større grad av fleksibilitet og flere tverrfakultære emner.  

Rektor Klaus Mohn ønsker etter vårt initiativ at det skal utredes hvilke emner det er mulig å gjøre 

tverrfakultære, og at det skal opparbeides en «pool» med tverrfakultære emner som alle studenter 

skal kunne søke til.  

Det har tidligere vært satt i gang et prosjekt med tverrfakultære emner, som resulterte i det nylig 

akkrediterte emnet «Grønn omstilling og bærekraftig utvikling».   

  

   

Forslag til vedtak  

 

Studentparlamentet ved Universitetet i Stavanger mener det i større grad bør være mulig å sette 

sammen egen grad. I den utstrekning mener vi det bør åpnes for flere tverrfakultære emner ved UiS. 

 

Enstemmig vedtatt  
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 Sak   47/22 Students At Risk 

Saksbehandler Leder 

Vedlegg  Vedlegg - StAR 

   

   

Bakgrunn 

 

Se vedlegg.  

 

 

Forslag til vedtak  

 

Universitetet i Stavanger skal avholde årlige engelskkurs for StAR studenter i Norge.   

 

Vedtatt med 13 stemmer.  

 

 

  

  



 

8   

   

 

 Sak   48/22 Folken 

Saksbehandler Nestleder for læringsmiljø  

Vedlegg  Ingen  

   

   

Bakgrunn 

Arbeidsutvalget blir stadig oftere utfordret av andre aktører til å mene noe om Folken. Hvem bør eie 

Folken? Hvordan skal Folken se ut? Den siste tiden har det vært en vilje fra Stavanger Kommune til å 

kjøpe dagens Folken og la en stiftelse drive den. Siste nytt er at dette settes på pause, da eier er 

nølende.  

Folken er et Studenthus med flere barer, konsertlokaler og drives i dag av Stiftelsen 

Studentsamfunnet Folken. Folken har arealer for gratis utleie, og brukes av studenter i Stavanger til 

diverse arrangementer. Dette er en positiv ressurs for linjeforeninger og studentorganisasjoner. 

Videre har andre institusjoner i Stavanger uttrykt at Folken er en viktig møteplass for dem. Det er 

også vanlig at internasjonale studenter fra UiS tar frivillige verv i Folken, og opplever det som en god 

måte å involvere seg i byen.  

Lokalet har store renoveringsbehov. Det er snakk om sikring av universell utforming, brannsikring og 

vedlikehold. Bygget er vernet, noe som gjør dette vanskelig og dyrt. Renovering vil antakeligvis være 

mer kostbart enn kjøpesummen.  

StOrs posisjon har de siste årene vært «Vi ønsker at Folken skal være et aktivt og godt studentareal. 

Om vi må prioritere, er Velferdshuset på campus Ullandhaug viktigere.» Dette finnes det ingen 

vedtak på fra studentparlamentet, men det var den veien debatten «dreide» sist vi hadde saken 

oppe i studentparlamentet. 

   

Forslag til vedtak  

 

Folken skal fortsette å være et studenthus i sentrum, som ett supplement til tilbudet på Ullandhaug.  

uavhengig av eier, så fremt det ikke går på bekostning av Velferdshuset.  

 

Arbeidsutvalget justerte forslag til vedtak i møtet etter debatten. Vedtatt med 13 stemmer.  

  



STUDENTPARLAMENTET 
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 Sak   49/22 Sommerskole 

Saksbehandler ISU list 

Vedlegg  Ingen  

   

   

Bakgrunn 

 

Eksisterende tilbud på UiS presenteres av AU i møtet.   

 

Denne saken falt da kandidaten som foreslo den ikke var til stede under saken.  
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Sak   50/22 Halvårs økonomirapport 

Saksbehandler Organisasjonskonsulent 

Vedlegg   

   

Bakgrunn 

StOr-styret skal presentere en rapport for første halvår for studentparlamentet for å vise StOrs 

økonomiske situasjon. Dette blir nok en noe tynnere suppe enn jeg har levert tidligere, da 

arbeidssituasjonen min rett og slett er at jeg har hatt en og en halv uke på jobb etter endt 

foreldrepermisjon. Jeg har dessverre hatt mer forefallende arbeid enn økonomistatus per nå. Fadder 

er heller ikke inkludert i denne rapporten utover at vi forventer et overskudd i størrelsesordenen 

250 000 kroner. Det er mulig Helge kan utdype noe mer enn dette.  

Vi ligger veldig bra an på inntektssiden og har ingenting som avviker fra budsjett.  

Lønnskostnad er så langt i henhold til budsjett, men etter revidert budsjett kan det komme en 

budsjettsprekk som følge av nasjonale statlige lønnsforhandlinger med økning av satsene i lønnstrinn 

og medfølgende økninger i arbeidsgiveravgift, pensjon og forsikring.  Jeg er i dialog med 

regnskapsfører om størrelsen på dette, men det er sannsynligvis ikke noe som påvirker helheten i 

budsjettet. Det sagt så er dette kostnader som burde vært bedre utarbeidet i budsjettarbeidet. Men - 

denne kostnadsøkningen skyldes det jeg vil kalle selvsagte kostnader, fordi vi er en virksomhet som 

finansieres av basistilskudd fra staten. Med dette kommer krav og forventninger til hvordan vi 

opptrer som arbeidsgiver.  

Ut over dette så har vi et underforbruk som gjør at det skal godt gjøres å bruke opp alle midlene som 

er budsjettert med. Dette skyldes rett og slett for mye forefallende arbeid og oppgaver til at vi får til 

de satsningene som er vedtatt gjennom budsjettet. Vi ønsker og å kvalitetssikre forbruk og innkjøp, 

og bruker derfor ekstra tid fremfor å velge kortsiktige alternativer. Vi ligger per i dag an til et 

årsresultat på rundt 400 000 i pluss, men vår ambisjon er å klare å gjennomføre så mye av de 

satsningene parlamentet har vedtatt i revidert budsjett som mulig.  

 

Mer bekymringsverdig er det at i budsjettarbeidet for 2023 så kommer UiS svært dårlig ut. StOr har 

en stor jobb foran oss for å få til ekstra finansiering til å avlaste arbeidsutvalget i kommende år. For 

StOr sin del så er avlastning det eneste vi rammes av i det foreløpige budsjettarbeidet. Men Fadder 

ligger an til et øremerket tilskudd på 350 000 kroner, noe som er 150 000 kroner mindre enn i fjor. I 

fjor fikk Fadder bevilget 500 000 kroner fra UiS totalt etter søknad til rektor. Vi forsøker å løse dette, 

men budsjettrammen til UiS er svært dårlig, noe som gjør dette utfordrende. 

 

Saken ble tatt til orientering   



STUDENTPARLAMENTET 
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Sak   51/22 Avtale mellom AU og SP 

Saksbehandler Leder 

Vedlegg  Vedlegg – Utkast avtale  

   

   

Bakgrunn 

 

 Arbeidsutvalget opplever ofte lite oppmøte i studentparlamentsmøtene og øvrige arrangementer for 

studentparlamentsrepresentanter. Videre opplever vi ofte at parlamentet ikke leser sakspapirer 

grundig. Vi ønsker derfor å innføre en enkel avtale, for å forplikte studentparlamentsrepresentantene 

til å oppfylle kravene til sitt verv for studentenes beste.  

 

Konsekvensen at dårlig oppmøte i parlamentsmøter, eller en kultur for å ikke lese sakspapirer er et 

useriøst studentdemokrati.  

 

 

Forslag til vedtak 

Avtalen mellom AU og SP innføres fra 01.01.2023. 

Vedtatt med 9 stemmer. 2 var imot, en avholden.  
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Sak   52/22 Rosa kompetanse 

Saksbehandler Venstrealliansen  

Vedlegg  Vedlegg – Resolusjon om LHBT+ inklusjon 

   

   

Bakgrunn 

 

Se vedlegg.  

   

Forslag til vedtak fra Venstrealliansen  

• StOr skal jobbe for at UiS tilbyr Rosa kompetanse kurs for ansatte. 

• SiS skal ha Rosa kompetanse kurs for de som jobber i samskipnadens helsetjenester.  

• SiS skal holde LHBT+ foredrag for å øke kunnskap og toleranse hos studenter. Det skal være laget 
i samarbeid med FRI Rogaland. 

 

Eventuelle vedtak i denne saken vil implementeres i læringsmiljøpolitisk plattform.  

 

Voteringsorden:  

1. Forslag til vedtak voteres over i sin helhet, med de endringer som har kommet i møtet.  
2. Forslagene voteres enkeltvis.  

 

Forslag 1 – helhet falt.  

Forslag 2 – punkt 1 ble vedtatt med 6 stemmer. Resterende kulepunkter ble ikke vedtatt.  
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Sak   53/22 Fadderrapport 

Saksbehandler Fadder 2022 

Vedlegg  
Evaluering av Fadderfestivalen 2022 - Til 

Studentparlamentet 

   

   

Bakgrunn 

 

Fadderfestivalen 2022 ble avviklet i hele uke 33. Vedtekter for Studentorganisasjonen ved 

Universitetet i Stavanger, StOr sier følgende: «Faddersjef skal avgi en skriftlig rapport for arbeidet 

som er gjort i inneværende periode. Denne skal presenteres på første eller andre 

studentparlamentsmøte etter avvikling av semesterstart.» 

Fadder UiS sin ledelse ble valgt mai 2021, og satte senere sammen et styre med syv ekstra 

medlemmer. På det første styremøtet i begynnelsen av oktober 2021, gjennomgikk styret en 

omfattende prosess som resulterte i tre overordnede mål for Fadderfestivalen 2022:  

  

At alle nye studenter: 

1. Har en trygg oppstart 
2. Opplever å bli inkluderte 
3. Har en minneverdig opplevelse 

  

Rapporten tar sikte på å svare på hvilke tiltak som ble videreført fra tidligere år og innført for å nå de 

tre målene, samt vise til hvordan det har blitt arbeidet med å nå retningslinjene og visjonene for 

Fadder vedtatt av Studentparlamentet i 26.10.2016 (Retningslinjer og visjoner for Fadder 2016-

2022). 

 

Forslag til vedtak 

Studentparlamentet tok rapporten til orientering. 
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Eventuelle saker 

  

Supplering inn som første sak  

 

 

 

Møteevaluering  

 

 

Selvkritikk for tidsbruk til orienteringer  

Flere av parlamentsmedlemmene gikk i løpet av møtet. Dette er ikke greit, dere fastsetter 

møtetidspunkt utenfor arbeidsutvalgets arbeidstid og bes møte opp eller sende vara.  

I løpet av debatten er det tydelig at flere ikke har lest sakspapirene. Dette er ikke greit.  

Bra nivå på diskusjonen.  

 

 

 

 

 

  

   


